
Fråga 

 

 

Vindkraftsindustrier i Gävle kommun 

 

Landsbygdens betydelse för Sverige är stor. Landsbygden i Gävle kommun är inget 

undantag. De som valt att bo och leva på landsbygden har ofta ett självklart 

förhållande till ekologisk hållbarhet och ett naturnära liv. Lugnet, stillheten och 

närheten till växt- och djurliv är värden som är högt prioriterade. 

På detta sätt lever ett stort antal människor i vår kommun som dessutom producerar 

varor och tjänster som lätt kan tas för självklara. Småskalig skogs- och lantbruk är 

exempel på sådan produktion. De förutsättningar som man har är inte alltid politiskt 

prioriterade, man får ofta kämpa i motvind med smala marginaler och tuffa 

förhållanden. 

Nu upplever våra kommuninvånare landsbygden hotad av de vindkraftsindustrier 

som nu planeras, till att börja med direkt söder om Gävle stad. I så kallade 

utredningsområden finns planer på enorma vindkraftsindustrier som helt skulle 

förändra landsbygden som vi idag känner den.  

 

Med anledning av ovan är min fråga till Centerpartiets kommunalråd: 

- Är Centerpartiet beredd att offra landsbygden för vindkraftsindustrin? 

 

 

Jan Myléus 

Kristdemokraterna Gävle 


